

Title (en)

Device for draining water from a floor surface.

Title (de)

Wasserabfuhrreinrichtung für Deckenoberfläche.

Title (fr)

Dispositif pour assurer l'écoulement de l'eau de surface d'une dalle.

Publication

EP 0549535 A1 19930630 (FR)

Application

EP 92811012 A 19921221

Priority

CH 382891 A 19911223

Abstract (en)

This device comprises a piece of metalwork (1) designed to be cast into a slab (2), this piece having essentially the shape of a funnel the large opening of which is closed by a cover plate (7) having a tube (8) to connect to the upper part (9) of a water drainage pipe and having openings (10) to allow water to drain from the surface of the slab. A tube (3) to connect to the lower part (4) of the water drainage pipe forms part of the funnel-shaped piece (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

Le présent dispositif comporte une pièce de ferblanterie (1) destinée à être incorporée dans une dalle (2), cette pièce ayant essentiellement une forme d'entonnoir dont la grande ouverture est fermée par une plaque de couverture (7) portant une tubulure (8) de raccordement à la partie supérieure (9) d'une conduite d'évacuation d'eau et comportant des ouvertures (10) pour l'écoulement de l'eau de surface de la dalle. Une tubulure (3) de raccordement à la partie inférieure (4) de la conduite d'évacuation d'eau fait partie de la pièce (1) en forme d'entonnoir. <IMAGE>

IPC 1-7

E04D 13/04

IPC 8 full level

E04D 13/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 13/0409 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] NL 6817729 A 19700615
- [Y] FR 2337237 A1 19770729 - KONTEKLA OY [FI]
- [A] FR 1501870 A 19671118
- [A] FR 2532975 A1 19840316 - VAHLBRAUK LOROWERK [DE]

Cited by

ES2795841A1; US5571407A

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR IT NL PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0549535 A1 19930630

DOCDB simple family (application)

EP 92811012 A 19921221